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Source / 资料来源 / Sumber: Lipper for Investment Management and Bloomberg, 31 July 2025

For more information on benchmark kindly refer to / 有关基准的更多详情，请参考 / Untuk maklumat lanjut berkenaan penanda aras, 

sila layari www.bursamalaysia.com/market

Objective / 目标 / Objektif Dana Where the Fund invests

基金投资所在
Komposisi Pelaburan DanaPRULink Dana Unggul aims to maximise returns over medium to long term by investing in high quality 

Syariah-approved shares listed on the Bursa Malaysia.
 

PRULink Dana Unggul投资于在马来西亚证券交易所挂牌的回教教义批准之优秀股, 藉以在中至长期内

赚取最高的回酬。
 

PRULink Dana Unggul bertujuan menyediakan pulangan maksimum bagi pelaburan jangka sederhana 

hingga panjang dengan pelaburan dalam saham-saham patuh Syariah yang berkualiti tinggi dan 

disenaraikan di Bursa Malaysia.
 

Fund Details / 基金详情 / Maklumat Terperinci Dana

Investment Manager / 投资经理 / Pengurus Pelaburan Eastspring Al-Wara' Investments Berhad
.

 瀚亚伊斯兰投资有限公司
.

Inception Date / 基金设立日 / Tarikh Diterbitkan 01/08/2000
.

Current Fund Size / 目前所管理的基金数额 / Saiz Dana Terkini RM1,088,079,114.09
.

Annual Fund Management Charge / 常年管理费 / Caj Pengurusan Dana Tahunan 1.50%
.

Current NAV / 目前的净资产值 / NAB Terkini RM4.13268
.

PRULink Dana Unggul

FTSE-Bursa Malaysia Emas Shariah Index 
(FBMSHA)

Performance Graph / 表现图表 / Jaduan Prestasi Dana

PRULink Dana Unggul vs FTSE-Bursa Malaysia Emas Shariah 

Index (FBMSHA)

How the Fund has performed / 基金表现 / Prestasi Dana
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Total Price Movement Over the Following Periods / 各期限总价差 / Jumlah Pergerakan Harga Dalam Tempoh Tersebut

0.44%

0.20%

0.24%

2.44%

1.66%

0.78%

1.31%

-2.35%

3.66%

-5.40%

-10.19%

4.79%

13.22%

6.77%

6.45%

0.14%

-14.72%

14.86%

313.26%

89.84%

223.42%

1 month 3 months 6 months 1 year 3 years 5 years Since Inception

Price Movement / 价差 / 
Pergerakan Harga

Benchmark / 基准指标 / 
Penanda Aras

Outperformance / 表现对比 / 
Perbezaan Prestasi

Asset Allocation 
资产配置 / Peruntukan Aset

% NAV

1 16.06Telecommunications & Media

2 13.06Utilities

3 11.20Construction

4 9.05Health Care

5 8.42Industrial Products & Services

6 6.98Transportation & Logistics

7 6.23Plantation

8 6.16Technology

9 6.04Consumer Products & 

Services

10 4.40Real Estate Investment  Trusts

11 3.83Energy

12 3.63Financial Services

13 3.51Property

14 1.43Cash, Deposits & Others

Top 10 Holdings
10大持股 / 10 Pegangan Teratas

%

1 8.69Tenaga Nasional Bhd

2 6.27Gamuda Bhd

3 5.83Ihh Healthcare Bhd

4 5.83Telekom Malaysia Bhd

5 4.45Misc Bhd

6 4.38Petronas Gas Bhd

7 3.66Ijm Corp Bhd

8 3.51Time Dotcom Bhd

9 3.31Sd Guthrie Bhd

10 2.99Celcomdigi Bhd
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Monthly Update / 每月简报 / Peningkatan Bulanan

Market Review / 市场回顾 / Tinjauan Bulanan

The performance of big cap stocks in Malaysia was weak in July due to the uncertainties surrounding the US tariffs , post the 90-day pause which expired on 9 July 

2025, and the new tariff which was announced for 14 countries that were not able to secure an agreement by then.  The tariff on Malaysian products to the US as of 9 

July 2025 was 25% (vs 2 April 2025 at 24%). BNM at their July MPC announced a 25bps cut to OPR to 2.75% and later announced their revised GDP growth forecasts 

for 2025 of 4%-4.8% (vs 4.5%-5.5%), taking into account various tariff scenarios . BNM also lowered its inflation outlook to 1.5%–2.3%, citing softer cost and demand 

pressures.

FBM Emas Shariah Index closed the month at 11,461.67, up 0.2% MoM. The FBM Small Cap Shariah index was up 2.97%, outperforming the FBM Emas Shariah 

Index.

由于美国关税政策存在不确定性，马来西亚大资本股项在7 月份表现疲弱。为期90天的关税暂缓期已于2025年7月9日结束，美国随即宣布对未能在此期间达成协议

的14个国家加征新一轮关税。截至 2025 年 7 月 9 日，马来西亚输美产品的关税为 25%，相比2025 年 4 月 2 日的为 24%。马来西亚国家银行（BNM）在 7 月份的货

币政策委员会（MPC）会议上宣布将隔夜政策利率下调 25 个基点至 2.75%，随后，国行亦宣布将 2025 年国内生产总值（GDP ）增长预测修正为 4%-4.8%（此前为 

4.5%-5.5%），以反映不同关税情境下的潜在影响。同时，国行还将通胀预期下调至 1.5%-2.3%，理由是成本和需求压力趋缓。

富马回教全股项指数收于11,461.67点，按月起0.2%。富马回教小资本指数上涨2.97%，跑赢富马回教全股项指数。

Prestasi stok bermodal besar di Malaysia lemah pada bulan Julai disebabkan oleh ketidaktentuan mengenai tarif AS, selepas penangguhan 90 hari yang tamat pada 9 

Julai 2025, di samping tarif baharu yang diumumkan ke atas 14 buah negara yang tidak dapat mencapai perjanjian pada tarikh akhir. Tarif eksport produk Malaysia ke 

AS pada 9 Julai 2025 ialah 25% (berbanding 24% pada 2 April 2025). BNM mengumumkan pemotongan OPR sebanyak 25 mata asas kepada 2.75% semasa 

mesyuarat MPC Julai dan selepas itu mengumumkan unjuran pertumbuhan KDNK 2025 disemak sebanyak 4%-4.8% (berbanding 4.5%-5.5%), dengan mengambil kira 

pelbagai senario tarif. BNM juga menurunkan prospek inflasinya kepada 1.5%–2.3% lantaran tekanan kos dan permintaan yang lebih lemah.

Indeks FBM Emas Shariah menutup bulan pada 11,461.67, naik 0.2% bulan ke bulan (MoM). Indeks FBM Small Cap Shariah naik 2.97% pada bulan tersebut dan 

mengatasi prestasi Indeks FBM Emas Shariah.

Market Outlook / 市场展望 / Gambaran Bulanan

On 1 Aug 2025, the US White House released adjusted reciprocal tariff rates covering imports from a range of trading partners , aimed at narrowing trade deficits. The 

revised duties are scheduled to take effect on 7 Aug 2025 and range from 10% to 41%. Malaysia managed to secure a US tariff of 19% which is lower than the 25% 

announced after the 90-day pause in July 2025, and a rate which is on par with our ASEAN neighbours Indonesia , Thailand and Philippines. This was in line with 

market expectations that were looking at between 15-20% US tariff and provides some measure of relief to Malaysian exporters . The announcement is a relief to 

sectors such as the gloves and Electronics and Electrical components (E&E). For the glove players it allows Malaysia to compete on par with Thailand and Indonesia 

and has a miniscule advantage over Vietnam, where Chinese glove players had set up facilities. E&E should still be under the tariff exemption, but there is still a risk 

on sector specific tariffs which are expected to be announced later this year . The details of the trade agreement between the US and Malaysia are yet to be unveiled. 

Nevertheless, we expect investors’ sentiment to improve on the back of this news . The domestic equity market remains flush with liquidity and dividend yield is 

attractive. We see any market weakness as opportunities to accumulate fundamentally strong stocks at attractive valuations .

2025年8月1日，美国白宫公布了调整后的互惠关税税率，涵盖多个贸易伙伴的进口产品，旨在缩小贸易逆差。修订后的关税将于2025年8月7日生效，税率介

于10%至41%之间。马来西亚成功争取到19%的关税水平，低于2025年7月90天暂缓期结束后宣布的25%，并与印尼、泰国和菲律宾等东盟邻国持平。这一结果符合

市场对15%至20%关税的预期，为本地出口企业带来一定缓解。此次公告对手套及电子与电器（E&E）等行业构成利好。对于手套产业而言，这意味着马来西亚可与

泰国和印尼站在同一起跑线，同时较中国企业设厂的越南略具竞争优势。电子电器行业预计仍享有关税豁免，但针对特定行业的关税措施可能于今年稍晚公布，仍存

不确定性。美马贸易协定的具体细节尚未公布。尽管如此，我们预计该消息将有助于提振投资者情绪。目前国内股市流动性充裕，股息收益率具吸引力。我们认

为，任何市场调整都应视为逢低布局基本面稳健、估值合理股票的机会。

Pada 1 Ogos 2025, Rumah Putih AS mengumumkan kadar tarif timbal balik yang diselaraskan, merangkumi import daripada pelbagai rakan dagang, bertujuan untuk 

mengurangkan defisit perdagangan. Duti yang dirombak itu dijadualkan akan berkuat kuasa mulai 7 Ogos 2025 dan berkisar antara 10% hingga 41%. Malaysia 

berjaya mengurangkan tarif AS sebanyak 19% berbanding 25% yang diumumkan selepas penangguhan 90 hari pada Julai 2025, dan kadar ini setanding dengan 

negara jiran ASEAN kita, Indonesia, Thailand dan Filipina. Hal ini sejajar dengan jangkaan pasaran yang mengagak tarif AS antara 15-20% lalu menghadiahkan sedikit 

kelegaan kepada pengeksport Malaysia. Pengumuman itu melegakan sektor seperti sarung tangan dan komponen Elektrik dan Elektronik (E&E). Penggiat sarung 

tangan mendapati ia membolehkan Malaysia bersaing setanding dengan Thailand dan Indonesia serta mempunyai sedikit kelebihan berbanding Vietnam, yang mana 

penggiat sarung tangan China telah menyiapkan fasiliti di situ. E&E sepatutnya mendapat pengecualian tarif, tetapi masih terdedah kepada risiko tarif sektor yang 

dijangka akan diumumkan lewat tahun ini. Butiran perjanjian perdagangan antara AS dan Malaysia masih belum didedahkan. Namun begitu, kami menjangkakan 

sentimen pelabur akan bertambah baik susulan perkembangan ini. Kecairan masih mengucur dalam pasaran ekuiti domestik dan hasil dividen menarik. Kami lihat 

apa-apa kelemahan pasaran sebagai peluang untuk mengumpul saham berasas kukuh pada penilaian yang menarik.

The Fund returned 0.44% for the month, outperforming the benchmark return of 0.20% by 0.24%. Year-to-date, the Fund returned -4.96%, outperforming the benchmark return of -8.97% by 

4.01%.

The outperformance in July was mainly due to the Fund’s overweight in selected industrial and energy stocks . The Fund’s underweight in the utilities sector also contributed positively .

With US tariffs already announced for most countries , market uncertainty has eased. We are selectively increasing exposure to cyclicals , focusing on domestic-oriented stocks that are more 

insulated from the US tariff impact. We prefer construction and property sectors (benefiting from Johor-SEZ and data center expansion) as well as select consumer stocks that gain from a 

stronger MYR vs USD. We also like stocks that would benefit from M&A and restructuring exercises.

Fund Review & Strategy / 基金表现评论与投资策略 / Tinjauan dan Strategi Dana 
.

此基金月内走势超越基准0.24%，取得0.44%回酬，基准是0.20%。基金年度至今的回酬为-4.96%，跑赢回酬为-8.97%的基准4.01%。

7月份表现出色主要归功于基金增持特定工业和能源股的部署。基金减码公用事业领域也作出积极贡献。

随着美国已对大多数国家宣布关税，市场不确定性有所缓解。我们正选择性加大对周期性板块的配置，重点关注受美国关税影响较小的内需导向型股票。我们偏好受惠于柔佛-新加坡经

济特区（JS-SEZ）及数据中心扩张的建筑和房地产领域，以及部分受惠于令吉兑美元走强的消费类股。同时，我们也看好那些有望受益于并购和重组活动的股票。
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Dana menghasilkan pulangan 0.44% pada bulan ini, mengatasi pulangan penanda aras 0.20% dengan perbezaan 0.24%. Sejak awal tahun sehingga kini, Dana mengembalikan -4.96%, 

mengatasi pulangan penanda aras -8.97% dengan perbezaan 4.01%.

Prestasi memberangsangkan pada bulan Julai disumbangkan terutamanya oleh pegangan berlebihan Dana dalam saham perindustrian dan tenaga terpilih. Kekurangan pegangan Dana dalam 

sektor utiliti juga menyumbang secara positif.

Ketidaktentuan pasaran telah pun reda seiring pengumuman tarif AS ke atas kebanyakan negara. Kami menambah pendedahan kepada kitaran secara selektif, sambil memberi fokus ke stok 

berorientasikan domestik yang lebih terlindung daripada kesan tarif AS. Kami memilih sektor pembinaan dan hartanah (yang meraih kelebihan daripada Johor-SEZ dan pengembangan pusat 

data) serta stok pengguna tertentu yang mengaut keuntungan daripada pengukuhan MYR berbanding USD. Kami juga menyukai stok yang akan memperoleh manfaat daripada M&A dan aktiviti 

penstrukturan semula.

Source / 资料来源 / Sumber: Fund Commentary, July 2025, Eastspring Investments Berhad

Disclaimer

All data is as of last valuation date of the month.
Investments are subject to investment risks including the possible loss of the principal amount invested. The value of the units may fall as well as rise. Past performances of the funds and that of 
the fund managers are not necessarily indicative of future performance. The price movements indicated are not reflective of the actual return on your investments (which are subject to your 
premium allocation rate and deduction charges). The actual return on your invested premiums may fluctuate based on the underlying performance of the investment-linked funds. All PRULink 
Dana are invested in Shariah-approved securities and/or Islamic private debt securities. Prudential Investment-linked products are not Shariah-compliant products. This leaflet is for illustrative 
purposes only. For further details on the terms and conditions, please refer to the policy document. For further details on how you can invest in these funds, please refer to the respective product 
brochures. In the event of any discrepancy between the information in this fact sheet and the policy document, the information in the policy document shall prevail. In case of discrepancy between 
the English, Bahasa Malaysia and Mandarin versions of this fact sheet, the English version shall prevail.

任何投资皆涉及投资风险, 包括本金的损失。单位的价值可能会扬升也会走低。基金和基金经理过往的表现不可视为未来表现的指标。上述所示的回酬并不反映您投资的真实回酬(后者
取决于您的保费分配率与费用)。您所投资的保费的真实回酬将根据有关投资联结基金的表现而定。所有PRULink Dana皆是投资予回教法典(Syariah)核准的证卷和/或回教私立债务证
卷。保诚投资联结保险产品系列并非符合回教法典的产品。您保费投资的真实回酬可能会低于上述回酬。本册子只供说明之用。欲进一步了解条规与细则, 请参考保单文件。如何投资于
这些基金的资料则载于产品册子。如果本说明书的资料与保单文件有所出入, 将以保单文件者为准。若说明书的英文, 马来文和中文版有差异则以英文版为准。

Pelaburan adalah tertakluk kepada risiko-risiko pelaburan termasuk kemungkinan kehilangan jumlah wang pokok yang dilabur. Nilai unit mungkin naik ataupun jatuh. Prestasi masa dulu 
dana-dana atau pengurus-pengurus dana tidak semestinya mencerminkan prestasi masa depan. Pergerakan harga yang ditunjukkan tidak menggambarkan pulangan sebenar pelaburan anda 
(yang tertakluk kepada kadar peruntukan premium dan caj potongan). Pulangan sebenar ke atas premium yang anda labur mungkin berbeza, bergantung kepada prestasi dana-dana). Semua 
PRULink Dana dilaburkan dalam sekuriti yang diluluskan oleh Syariah dan/atau sekuriti hutang swasta Islam. Produk berkaitan pelaburan Prudential bukan merupakan produk yang mematuhi 
prinsip-prinsip Syariah. Risalah ini disediakan hanya untuk gambaran semata-mata. Sila rujuk kepada dokumen polisi untuk keterangan lanjut mengenai terma-terma dan syarat-syarat. Untuk 
keterangan lanjut mengenai bagaimana anda boleh melabur dalam dana-dana ini, sila rujuk kepada risalah-risalah produk yang berkenaan. Jika terdapat perbezaan di antara helaian fakta dan 
dokumen polisi, maklumat dalam dokumen polisi dianggap muktamad. Jika terdapat perbezaan di antara versi Bahasa Inggeris, Bahasa Malaysia dan Bahasa Cina bagi helaian fakta ini, versi 
Bahasa Inggeris dianggap muktamad.     

Prudential Assurance Malaysia Berhad (107655-U)

Level 20, Menara Prudential, Persiaran TRX Barat, 55188 Tun Razak Exchange, Kuala Lumpur. Tel: 03-2778 3888

Email: customer.mys@prudential.com.my  Website: www.prudential.com.my


